
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

 1. SEJE  SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI RAVNICA V LETU 2014 

 

Datum, 05.03.2014 

 

Prisotni na seji: 

DUGULIN ALEŠ, KOMEL ELVIRA, BIZJAK FRANC, BAVDAŽ JANA, FILIPIČ OTON 

PAVLIN LJUBO. 

 

Neopravičeno odsoten s seje: PAVLIN TADEJ 

                    

  

Zapisnik  vodi: ALEŠ DUGULIN 

Seja se prične ob 20,10 uri. 

 

01. 

 

Prvo točko smo pričeli z pregledom zapisnika 5. seje in dveh korespondenčnih sej z dne, 27.01.2014 

in 10.01.2014 katere je svet soglasno potrdil. 

 

 

02. 

 

V tej točki so pregledani odhodki v obdobju po peti seji na katere ni pripomb. 

 

 

03. 

Svetu KS Ravnica so bile podane tekoče investicije, ki se izvajajo v Ravnici. Po pregledu je bilo 

ugotovljeno, da potekajo v skladu s programom in zastavljenim planom. 

 

 

04. 

 

V točki 4 je bilo obravnavano soglasje o postopku izdaje k podaljšanju obratovalnega časa gostinskega 

lokala v Ravnici. 

Po razpravi smo sprejeli sklep, da se predlagani obratovalni čas potrdi. 

 

05. 

 

Predsednik poda poročilo v zvezi z podpisom pogodbe o prenosu športnega igrišča v upravljanje KS 

Ravnica in sklenitvi nezgodnega zavarovanja za dejavnosti na tem igrišču. 

Vsi prisotni člani sveta so soglašali, da je postopek v zvezi s podpisom pogodbe in sklenitvijo nezgodnega 

zavarovanja pravilen. 

 

06. 

 

Predstavljen je praznik treh vojn, ki bo v Ranici 11. maja 2014. 

Poleg že tradicionalnih društev, ki sodelujejo na tem prazniku, sta se prijavili še dve društvi, ki bi radi bili 

sodelujoči.  To sta društvo ''VSO'' in društvo Veteranov policije sever vipavske doline. 

S sklepom sveta smo se odločili, da bi jih povabili na slovesnost v Ravnico, saj je naša težnja povezovanje 

vseh, ki so kakorkoli prispevali pri osamosvajanju Slovenije v različnih obdobjih naše zgodovine. 

 

 

07. 

 

Po temeljitem poročanju poslovnega poročila za leto 2013 je svet sprejel sklep, da se ga potrdi v celoti. 

 

 



 

08. 

 

Podano je poročilo v zvezi s sestankom liste Trnovsko – Banjške planote. 

S sklepom smo potrdili, da bi morala naša KS v naslednjem volilnem obdobju biti zastopana v organih te 

liste. 

Za glavni odbor liste se imenuje Bavdaž Jana in Dugulin Aleš. 

 

 

09. 

 

V točki razno smo obravnavali, da se za krajevni praznik, ki bo v avgustu 2014 odobri društvu TR 

Ravnica  kot nosilcu organizacije praznika 500,00 EUR.  

V zvezi z že tradicionalnim praznikom, ki ga organizira pevski zbor LIPA Ravnica  v juniju pa se odobri 

250,00 EUR kot donacijo za uspešno delo tega pevskega zbora. Sredstva se namenijo za pogostitev 

vabljenih. 

Po prošnji krajanov zaselka Podgozd, da se jim uredi oglasna deska smo se odločili, da prošnji ugodimo in 

nabavimo oglasno desko. 

Ob večjem dežju se pojavlja zamakanje posesti Komel Vladimirja in Marinke. Da bi preprečili škodo smo 

se dogovorili za ureditev roba parcele z robniki v dolžini cca. 20 m. 

 

 

    

Seja je končana ob 23,50 uri. 

 

 

                                                                                              

 

                                                                                     PREDSEDNIK SVETA KS RAVNICA                                                                                                                                                  

                                                                                                    ALEŠ DUGULIN 


